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ZAPISNIK
sa 27. slednice Upravnog vijeda puikog otvorenog uiiliSta Zagreb,

odriane u petak, 3.5,2024. godine s poietkom u 12:30 sati

Prisutni: v. d. ravnatelja Pudkog otvorenog udiliita Zagreb, Snjeiana Zbukvii Oibolt, predsjednik Upravnog
vijefa Goran Pristai idlanovi Upravnog vijeia: Ornela Medi6, Damir Bakii, Senka Domazet iAna Muiiet.

Zapisniiarka: Senka Domazet

U 12.30 h predsjed n ik Upravnog vijeta, g. Pristai, pozdravio je sve prisutne i zapodeo je predsjedati sjed n icom
te je konstatirao da je od pet (5) dlanova Upravnog vijeia, nazodno pet (5) dlana i da Upravno vijeie moie
donositi odluke.

Svi nazodni dlanovi Upravnog vijeia prihvatili su dnevni red.

DNEVNI RED:

1, Program rada i razvitka Centra za kulturu Putkog otvorenog uiiliSta Zagreb za 2024, godinu, izmjene i

dopune

2. Razno

ToEka 1

Program rada i razvitka Centra za kulturu Puikog otvorenog uiili5ta Zagreb za 2024. godinu,

izmjene i dopune

Predsjedavajuii moli Voditeljicu odjela za kulturu i nakladniStvo da iznese detalje vezane uz Program rada i

razvitka, iobjasni o kojim se izmjenama i dopunama radi. Ana Muliet izlaie iobrazlaie Program rada Centra
za kulturu, objasnivSi na poietku kako se isti sastoji od narativnog dijela Programa te prilo:enih tablica u

kojima se nalaze potrebni financijski pokazatelji, a koji se odnose na programska sredstva, upravljanje i

administraciju te na planirana kapitalna ulaganja.

U uvodu izla:e analizu postojeieg stanja u Odjelu za kulturu i nakladniStvo, na dan usvajanja izmjenaidopuna
programa, u skladu s prethodnom zamolbom Upravnog vijeia u najavi izmjena idopuna programa.

Ana Muiiet izlaie viziju Centra, s obzirom na njegov identitet u proslosti, kao is obzirom na trenutno stanje

u kojem se nalazi i kako se predstavlja u javnosti. Objainjava natin pozicioniranja kroz programe javnih

potreba te naiin rada u postojeiim okvirima triisnih, sve vise neformalnih programa.

V. d. ravnateljica iznosi detalje vezane uz reverifikaciju formalnih programa u kulturi u buduinosti.
Kao jedna od tema nameie se nepostojanje prostora za rad Centra; naime mnogi prostori u Ustanovi su u

najmu i postojeia iskoristiva infrastruktura najvise se odnosi na specijalizirane kabinete. Predsjedavajuii

postavlja pitanje vezano uz profiliranje rada u skladu sa strateikim ciljevima Grada Zagreba, na sto Voditeljica

odjela za kulturu i nakladnistvo odgovara kroz detaljnUe pojasnjenje triju programa javnih potreba, a koji se

odnose na prioritetna podrudja StrategUe te predloZenih mjera istom.



Predsjedavajuii poziva ilanove Upravnog vijeia na glasanje o usva.ianju Program rada i razvitka Centra za

kulturu Puakog otvorenog uailista Zagreb za 2024. godinu, izmjene i dopune.

Nakon provedenog glasovanja, predsjedavajudi sjednicom UV-a, g. Pristas konstatirao je da je dokument

Program rada i razvitka Centra za kulturu Puikog otvorenog uEili5ta Zagreb za 2024. godinu, izmjene i

dopune jednoglasno (s 5 glasova ,,2a") usvojen.

Toika 2

Razno

Predsjedavajuii se ieli osvrnuti na pristigle prijave, od kojih su dvije potpisane i moli v. d. ravnatelja da se

odituje. Da bi se primijenile odredbe Zakona o zaititi prijavitelja nepravilnosti, potrebno je znati podatke
podnositelja, sukladno navedenom propisu isti moraju biti navedeni. Sukladno odredbama Zakona o sustavu

unutarnjih kontrola u javnom sektoru, nepravilnost je svako postupanje koje ima ili bi moglo imati utjecaja

na proradunska sredstva. U tom smislu, a u odnosu na zapoSljavanja, ravnateljica istide da su provedena dva

zapoiljavanja na odredeno vrijeme (od toga jedna zamjena za dugotrajno bolovanje), pet na neodredeno,

sto je sukladno Statutu u nadleznosti ravnatelja i 5to je bilo prijekopotrebno jer na navedenim mjestima, u

sistematizaciji postojeiih mjesta, nije bilo zaposlenih. Sve je takoder unutar plana zapolljavanja za 2024.

god in u.

V. d. ravnatelja je, na temelju upita jedne od zaposlenica o radnom vremenu, postavila pitanje o naainu rada

i zatraiila pravno misljenje i u tu svrhu pripremljen je dokument kao rjeienje nastale situacije. Tu se koriste

termini kojl su sada raspodijeljeni za rad spremadica, odnosno portirki, kako bi se rijeiio dugogodiSnji
problem, a da se pritom ne mora iii u izmjenu postojeiih dokumenata. Ravnateljica Zeli da kolegice budu

zadovoljne i da se stvar razrijesi za njihovo dobro, radi dega je i imala i sastanak s predstavnikom sindikata,
gdinom Rebiiern, jer postoji niz tuibi imealusobnih svada medu nekoliko zaposlenika, koje se stalno

ponavljaju.

Predsjednik vjeruje da je prepoznata otvorenost Upravnog vije6a i nove ravnateljice, radi dega se i stvorio niz

prijava i zahtjeva prema rukovodstvu i Upravnom vijeiu. Sto se tide druge prijave, jedne od suradnica Puikog
otvorenog uaili5ta Zagreb, v. d. ravnateljica ponavlja kako se sve nalazi u pisanom oaitovanju koje je
prethodno predala Upravnom vijeiu. Pritom, smatra kako je vaU no podiii kvalitetu samog rada i zaposlenika

i suradnika; poticati struina usavrSavanja i zaposlenika ivoditelja odjela, odnosno svih koji sudjeluju u radu

UailiSta.

27. sjednica Upravnog vijeia Pudkog otvorenog udilista zagreb zavriila je u 14.10 sati.

Senka Domazet


